
ÅRSMØTE 2020 

 

 Jeg foreslår i år at NIHK ikke har stand på Dogs4all men sparer pengene til jubileumstreff i -

21, da er det flere av klubbens medlemmer som kan nyte godt av disse pengene, f.eks  brukes til 

jubileumsmiddag. 

På årsmøtet i -19 ble det jo og bestem at klubben skulle prøve å planlegge et dommerseminar, samt 

at vi har ISIC seminar. 

 

 Jeg er husstandsmedlem og jeg synes det er unødvendig med to blader hos oss, tror jeg får 

låne Evens, så jeg lurer på hvor mye vi vil spare på at hver husstand får ett blad, om vi skal gå for 

det. 

 

Med hilsen 

 

Mona Lilleng Strand 


